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Datum commissievergadering 2 december 2019

Onderwerp:  Voordracht  IPO-begroting 2020

De commissie Economie, Financiën en Bestuur adviseert om de Statenvoordracht als hamerstuk te agenderen 
voor de PS-vergadering van 16 december 2019 
Voor de gemaakte opmerkingen en vragen over de voordracht zie hieronder het uittreksel uit het 
conceptverslag van de commissie EFB van 2 december 2019.

10.a. IPO-begroting 
 
Dhr. Kanik (D66) vraagt waarom dit belangrijke thema in een commissievergadering wordt besproken in 
plaats van in een Statenvergadering. 

De voorzitter meldt dat de algemene vergadering van het IPO eerder plaatsvindt, namelijk 12 december, 
dan de PS-vergadering op 16 december a.s. De begroting is door IPO te laat aangeleverd, daarom kon 
deze niet eerder geagendeerd worden. De gedeputeerde is vandaag aanwezig voor een toelichting en het 
beantwoorden van vragen. De Statenleden Er (GL) en Everduim (DENK) vertegenwoordigen PS van Noord-
Holland in de ALV. De inbreng van de commissie zal via het verslag door beide vertegenwoordigers 
meegenomen worden, want beide leden konden vandaag helaas niet aanwezig zijn. 

Gedeputeerde Stigter is aanwezig om eventuele vragen te beantwoorden, maar de ALV stelt de begroting 
vast. 

Mw. Kuiper (CDA) verzoekt de begroting voortaan eerder aan te leveren zodat deze in de PS-vergadering 
kan worden besproken. 

Mw. Bezaan (PVV) meldt dat algemeen bekend is dat de PVV kritisch staat tegenover de door het Rijk en 
Brussel opgedragen energietransitie- en andere duurzaamheidsambities, zoals de circulaire economie. 
Deze thema’s spelen echter een prominente rol in de conceptbegroting 2020 en daarom wordt deze niet 
ondersteund. Het is wel positief dat BIJ12 de onderdelen waarvan de budgetten door meerkosten in 2019 
bijgesteld moeten worden, geheel opvangt binnen de begroting 2019 en met de beschikbare middelen in 
de bestemmingsreserves. Er wordt bij de eerste begrotingswijziging 2020 50.000 euro uitgetrokken voor 
klimaat gerelateerde maatregelen en 220.000 euro voor de beleidsopgave Toekomst OV, fiets, 
verkeersveiligheid en overige duurzame mobiliteit. De PVV kan deze begrotingswijziging niet 
ondersteunen en stemt niet in met het besluit. 



2 | 2Advies aan PS | 

Mw. Kuiper (CDA) vraagt of in de begroting rekening is gehouden met extra werkzaamheden voor IPO en 
BIJ12 met het oog op het stikstofprobleem. 

Dhr. Hollebeek (PvdD) ziet een belangrijke opgave voor de provincies, aangezien er gemeenschappelijk 
invulling moet worden gegeven aan het klimaatakkoord. Daarnaast is de aanpak van de 
stikstofproblematiek van groot belang, dus het voorzetten van bestaand beleid is niet de juiste koers. De 
keuze voor een beleidsarme begroting is begrijpelijk gezien de recente PS-verkiezingen. Innovatie en 
vernieuwing worden niet door IPO en BIJ12 geïnitieerd, maar door de provincies. De PvdD zal instemmen 
met de voordracht, maar verzoekt mw. Er en dhr. Everduim bij de ALV op 12 december 2019 nadrukkelijk 
in te zetten op leefbaarheid, duurzaamheid en het niet achteloos omgaan met de levens van dieren, met 
name bij schadebestrijding en populatiebeheer. 

Gedeputeerde Stigter merkt op dat de commissie haar zienswijze kan meegeven die door de leden wordt 
ingebracht, waarna de ALV het besluit neemt over de begroting. Zowel in de IPO- als de BIJ12-begroting 
zijn de prioriteiten van alle provincies zichtbaar, zoals natuurbeleid en klimaatbeleid. Een twaalfde deel 
van de begroting van BIJ12 is gericht op natuur- en stikstofactiviteiten. Vooralsnog volstaat dit, maar de 
begrotingen zijn opgesteld rond de uitspraak van de Raad van State, nog voordat er duidelijkheid was 
over het pakket en de gebiedsgerichte benadering. Daarom is niet zeker of dit voldoende is, zeker met het 
oog op alle wensen van de provincie en de kennis die nodig is.  

Tweede termijn

 Dhr. Kanik (D66) vindt het belangrijk om aan de twee leden het grote belang van de begroting voor 
duurzaamheid, circulaire economie en mobiliteit mee te geven welk uitgangspunt door de commissie 
wordt gedragen met uitzondering van de PVV. Voor de volgende keer wordt verzocht om de begroting 
tijdig aan te bieden zodat deze in de PS-vergadering kan worden besproken waarin ook de 
vertegenwoordigende leden aanwezig zijn. 

De voorzitter constateert dat de voordracht als hamerstuk naar PS wordt doorgeleid. 


